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Jsme uprostřed největší a nejúčinnější propagandistické války v dějinách světa, která nás
má učinit bezmocnými, poslušnými a poddajnými. Konečným cílem je vytvoření totalitního
světového režimu.

Stručný přehled příběhu

Jsme uprostřed největší a nejúčinnější propagandistické války v dějinách světa, která nás má
učinit bezmocnými, poslušnými a poddajnými. Konečným cílem je vytvoření totalitního
světového režimu.
V psychoterapii lidé, kteří byli zneužiti, často nedokážou identifikovat zneužití jako zlo.
Nedokážou snést pomyšlení, že existují lidé, kteří mají potěšení z ubližování a nadvlády.
Občané na celém světě jsou v současné době zneužíváni a musí se vyrovnat s tím, že existují zlí
lidé, kteří se jim záměrně snaží ublížit.
V roce 2015 se v jedné vědecké práci objevilo oznámení, že mají prostředky k vytvoření
pandemie. Výzkum byl financován Národním institutem pro alergie a infekční nemoci a
proveden ve Wuhanském ústavu virologie.
Komunistická strana Číny pracuje s viry typu SARS-CoV nejméně od roku 2003 a od té doby
došlo ke čtyřem různým únikům virů SARS.
V roce 2016 vytvořil Bill Gates pro Světové ekonomické fórum obchodní plán, který podrobně
popisuje vše, co nyní zažíváme.

V rozhovoru Dr. Peter Breggin – známý jako „svědomí psychiatrie“, protože se zasloužil o to, že se
na počátku 70. let 20. století nevrátila lobotomie jako psychiatrická léčba – hovoří o své nejnovější
knize „Covid-19 a globální predátoři: My jsme kořist“.

Už není pochyb o tom, že se nacházíme uprostřed největší a nejúčinnější propagandistické
války v dějinách světa. Nic se jí ani nepřibližuje. V důsledku toho se rozvinula masová psychóza,
kdy mnoho normálně racionálně uvažujících lidí zcela ztratilo schopnost uvažovat. Můžete jim ukázat
svazky solidních nezpochybnitelných informací a oni prostě odmítnou uvěřit čemukoli z toho. Co je
jádrem této masové psychózy? Breggin vysvětluje:

„Je nesmírně důležité překonat jejich snahu učinit nás všechny bezmocnými, poslušnými
a poddajnými. Musíme vědět, kdo je pánem, který to řídí? Na druhé straně musíme
pochopit mechanismy této manipulace. Je to rafinovaná vláda teroru. Díváme se na
revoluci proti nám, která nás chce udělat bezmocné jako děti.

V psychoterapii se často setkáváme s lidmi, které rodiče strašlivě zneužívali, ale oni se
tomu nedokážou postavit. Nedokážou to identifikovat jako zlo… Nedokážeme snést
pomyšlení, že existují lidé, kteří nám chtějí ublížit a manipulovat s námi. Nedokážeme
unést myšlenku, že existují lidé, kteří jsou jiní než my – lidé, kteří mají ve skutečnosti
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potěšení z ubližování a nadvlády.

Chci tedy nejprve určit, kdo tito lidé jsou. Kdo nám to dělá? Je načase se tomu postavit
čelem a zbavit se myšlenky, že je to náhoda, že je to šílené, že je to bizarní nebo že to
nedává smysl.

Jak může dávat smysl, že naprosto ignorují skutečnost, že v Americe máme nyní více než
14 000 hlášení o úmrtích na covid „vakcínu“ a nikdo to nevyšetřuje? Nikdo nic nedělá.
V předchozích letech, kdyby vakcína měla více než 20 nebo 30 úmrtí a určitě více než
100, byla by to katastrofa.

Nyní máme vakcínu, která má více úmrtí než všechny ostatní vakcíny dohromady. Jak
to můžeme ignorovat? Na druhou stranu dostáváme všechna ta obrovská falešně
nadsazená čísla úmrtí na covid-19. Takže se na tuto situaci díváme a ptáme se, není to
šílené?

No, ne, dává to dokonalý smysl. Pokud se snažíte zastrašit a přemoci obyvatelstvo,
přeháníte nebezpečí. Vezmete onemocnění podobné chřipce, které je bezpečnější než
chřipka, pokud jde o to, že nemá dopad na děti a mladé lidi, a ohrožuje lidi mého věku, je
mi 85 let. Zabíjí lidi, kteří už překročili předpokládanou délku života. Takže vezmete tuto
relativně neškodnou epidemii a uděláte z ní horor tím, že všechno zveličíte.“

Co je cílem?

Otázka, kterou je třeba položit a zodpovědět, zní: Co je cílem? Cíl můžeme určit na základě toho, co
víme. Víme, že:

Vedoucí představitelé zdravotnictví ignorují zranění a úmrtí způsobená covid vakcínami.
Nechtějí, aby někdo využíval včasnou léčbu. Dělají vše, co je v jejich silách, aby odmítli a
očernili jakoukoli potenciální léčbu, od vitaminu D po hydroxychlorochin a ivermektin.
Západní země, které byly ikonami svobody a volnosti, jsou pandemií zasaženy nejvíce a jsou na
ně uvalena nejtvrdší protiopatření.
Riziko úmrtí na covid-19 je menší než 0,5 % pro všechny kromě velmi starých lidí, kteří mají
mnohočetné komorbidity.
Výrobci vakcín nenesou žádnou finanční odpovědnost za zranění a úmrtí způsobená
očkováním.
Vláda začala lákat lidi, aby se nechali experimentálně očkovat, pomocí různých úplatků, pak
přešla k vynucování očkování pomocí hrozeb, jako je ztráta zaměstnání, vyšší sazby
zdravotního pojištění, ztráta práv na cestování, ztráta práva na zdravotní péči obecně a další.
PCR test nelze použít k diagnostice covidu-19; FDA v polovině června 2021 stáhla z trhu rychlý
test Innova Antigen Rapid Test a CDC k 31. prosinci 2021 zrušila povolení FDA k
mimořádnému použití diagnostického testu CDC 2019-Novel Coronavirus (2019-nCoV) Real-
Time RT-PCR diagnostický test, a to z důvodu jeho nepřesnosti.

Co nám tyto skutečnosti dohromady říkají? Co z toho „mocní“ mají? Breggin vysvětluje:

„Spike protein je hrotem útoku na lidstvo. Ten nemá s covidem-19 vůbec nic



společného, ale je plánován prostřednictvím covidu-19 za účelem obrovského zvýšení
bohatství mnoha institucí a jednotlivců. Mnozí z nich bohužel pocházejí z Ameriky, kteří
pracují ve spolupráci s Čínskou komunistickou stranou, aby toto obrovské vykořisťování
světa ještě zvýšili.

Číňané si na nás brousí zuby už dlouho, protože jsme sídlem svobody v tomto světě.
Takže to všechno začíná dávat smysl. Síly se nejvíce upínají na ty z nás, kteří jsme nyní
svobodní, a jejich cílem je nás zničit. Je to děsivé, ale nemělo by vás to ochromit do
bezmoci. Mělo by vás to vyburcovat k tomu, abyste se rozumně podívali na to, co se ve
světě děje.“

Desetiletí vakcín

V roce 2010 Bill Gates vyhlásil „desetiletí vakcín“. Partnerem v tomto prohlášení byl Dr. Anthony
Fauci, ředitel Národního institutu pro alergie a infekční choroby (NIAID), stejně jako řada dalších
globalistů, včetně OSN.

O deset let později tu máme covid-19. Je to náhoda? V roce 2015 vědecká práce potvrdila, že
výzkumníci v oblasti zisku funkce (gain-of-function) mají prostředky k vytvoření pandemie. Tento
výzkum financoval NIAID a prováděli ho dva špičkoví čínští vědci z  Virologického institutu ve
Wuhanu (WIV) a podle Breggina všichni vědci v Číně pracují ve prospěch Čínské komunistické
strany.

„Říká se tomu vojenská civilní fúze,“ říká Breggin. „Všichni spolupracují. To je podstata
totalitního státu. Lidé si to neuvědomují, ale Fauci musel vědět, že financuje potenciální
pandemický virus.

Ve skutečnosti v posledních dnech vyšlo najevo z jeho e-mailů získaných na základě
žádosti podle zákona o svobodném přístupu k informacím (FOIA), že jim skutečně dal
návod, jak spojit několik systémů viru typu SARS-Cov, aby vytvořili skutečný zdrojový
kód.“

Neúspěch covid vakcín byl zcela předvídatelný

Podle Breggina pracuje Čínská komunistická strana s viry typu SARS-CoV nejméně od roku 2003 a
od té doby došlo ke čtyřem různým únikům virů SARS.
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„Takže tu máme Čínu a Ameriku, které vyrábějí v podstatě biologické zbraně, a jako
záminku uvádějí: ‚Budeme vyrábět vakcíny‘. Ale ty vakcíny nebudou fungovat a oni to
vědí, protože koronavirus neustále mutuje.

Takže pokud vyrobíte vakcínu proti čínskému viru, nebude mít dlouhého trvání, protože
jen pomůže výskytu mutací, protože pokud potlačíte kmen viru, pak jeho místo zaujme
jeden z mnoha dalších, které se kolem něj pohybují.“

Obchodní pandemický plán Billa Gatese

Neúspěch očkování proti covidu-19 předpovídalo mnoho lékařů a vědců již dlouho před polovinou
roku 2020 a je prakticky vyloučeno, že by tvůrci vakcíny nevěděli o mnoha vznesených námitkách
a jejich vědeckém zdůvodnění.

„Takže Bill Gates v roce 2015 ví, že lze vyrobit pandemický virus a že laboratoře v Číně a
USA spolupracují, a zná Fauciho, který je jeho klíčovým člověkem přinejmenším od roku
2010. Gates tedy v roce 2016 vytvoří obchodní plán. Nevím, jak jsem na něj přišel.
Myslím, že to byl prostě Bůh, kdo mě tahal za nitky prstů, ale vytáhl jsem z webu Klause
Schwaba byznys plán Billa Gatese pro svět pro příští pandemii.

Má asi 65 stran. Najdete ho na mých webových stránkách na www.breggin.com a pak
si vyhledejte podkladové materiály ke knize a stanete se jedním z prvních lidí na světě
mimo predátory, kteří uvidí obchodní plán, který vytvořili v roce 2016.

V tomto obchodním plánu je uvedeno vše, co se nám nyní děje. Zejména je v něm
stanoveno, že Bill Gates bude spolupracovat s CEPI [Coalition for Epidemic
Preparedness Innovations], organizací, kterou Gates založil v roce 2017 – ale kterou
popisuje v roce 2016 – se Schwabem, mužem, který nakonec v roce 2020 oznámí Velký
reset, na němž pracuje celý život.“

Ve výše odkazovaném dokumentu „CEPI Preliminary Business Plan 2017-2021“ se uvádí, že
farmaceutický průmysl nebude mít během nadcházející pandemie žádné výdaje. Veškeré výdaje,
včetně nepřímých nákladů, budou pokryty. V dalším dokumentu jsou popsány očekávané
obrovské zisky. Gatesův obchodní plán také popisuje vytvoření toho, co se nakonec stalo
operací Warp Speed.

V červenci 2017 organizace CEPI vytvořila prezentaci pro Světovou zdravotnickou organizaci,
kterou si můžete prohlédnout také na webových stránkách Dr. Breggina. V této prezentaci je uveden
přehled Gatesova plánu a vysvětlena úloha WHO při stanovování standardů pro pandemickou vědu a
medicínu.

Překvapivě je v prezentaci uvedeno, že CEPI vytvořila Memorandum o porozumění tomu, co je
WHO. Podle Breggina je to „další věc po absolutně závazné smlouvě s WHO“.
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Kdo jsou ti predátoři?

Dr. Breggin ve své knize podrobně popisuje i další partnery tohoto systému, mezi něž patří
americký Úřad pro kontrolu potravin a léčiv, americké Centrum pro kontrolu a prevenci
nemocí, Národní ústav zdraví, NIAID a Úřad pro pokročilý biomedicínský výzkum a
vývoj (BARDA).

Stručně řečeno, důkazy ukazují na to, že pandemie covidu-19  se všemi nesmyslnými a iracionálními
rozhodnutími učiněnými v jejím jménu, je plánem, jehož cílem je obohatit určité osoby, společnosti a
organizace na úkor všech ostatních.

„Rick Bright, ředitel BARDA, byl klíčovým mužem, který bránil tomu, aby všichni měli
snadný přístup k velmi účinným léčebným postupům.“ říká Breggin. „Opět, proč? Protože
to bylo desetiletí vakcín. O nic jiného nikdy nešlo. Vždy šlo o nalezení způsobu, jak
zbohatnout a získat moc.“

O co predátoři usilují?

Na čem tedy pracují? Ve videích z roku 2017 Gates hovoří o vývoji RNA vakcín. Rychlý posun vpřed
do roku 2020 a injekce mRNA byly okamžitou volbou pro urychlené očkování proti covidu-19.  A jak
je podrobně popsáno v Gatesově podnikatelském plánu, společnosti Pfizer i Moderna dostaly
od americké federální vlády prostřednictvím BARDA a NIH/NIAID miliardy dolarů.

A to navzdory skutečnosti, že žádná mRNA injekce se nikdy předtím nedostala na trh a že žádná
vakcína proti koronavirům se nikdy nedostala na trh za 20 let, co na ní pracují. Z nějakého důvodu
vakcíny proti koronavirům běžně způsobují těžká onemocnění a zvýšenou smrtelnost při
kontaktu s divokým virem, což je jev známý jako „antibody dependent enhancement“ (ADE).

Dr. Breggin ve své knize cituje práci nezávislých vědců z roku 2020, kteří varují, že všechny
vakcíny COVID, nejen mRNA a DNA injekce, ale i ty, které používají usmrcené viry, jsou příliš
nebezpečné na to, aby se vůbec zkoušely na lidech.

„Takže tohle všechno vědí.“ říká Breggin. „Nejsou to pro ně žádná překvapení. Věděli, co dělají.
Ale nelekejte se. Rozčilujte se, ale nenechejte se demoralizovat. Oni to tak chtějí. Víte, existuje
celá škola veřejného zdravotnictví, která mluví o tom, jak zastrašovat a vyvolávat strach, abyste
přiměli lidi dělat to, co chcete. Říká se tomu apel na strach.

Takže je to systematické a lidé z veřejného zdravotnictví byli vždy totalitní povahy. Jde o to, aby lidé
z veřejného zdravotnictví říkali komunitám, co musí udělat, až přijde další ohrožení veřejného zdraví.
Neříkají: „Zachovejte Listinu práv.“ Neříkají: „Buďte si jistí, že to prověříme u soudu nebo u orgánu,
který dohlíží na naši etiku, abychom chránili lidi.“

Rozpoznejte zneužívání a postavte se mu

Jak tedy můžeme zlomit kouzlo masové psychózy, kterému je v současnosti tolik lidí vystaveno a



které jim znemožňuje vidět realitu a pochopit, že vyhovění globalistickým predátorům povede k
jejich vlastní zkáze? Dr. Breggin komentuje:

„Lidé se rodí do stavu bezmoci. A důvodem je podle mě to, že jsme společenské zvíře.
Mozek se v prvním roce života zdvojnásobí, což se děje v sociálním prostředí. Máme tedy
sociální mozek. Jsme na sebe navzájem velmi vázáni. To je celý účel té socializace, toho
pomalého růstu, té závislosti v průběhu let.

To, že jsme sociální, nám umožnilo jako rozšířené rodině přežít a odlišit se od všech
ostatních tvorů. Právě naše sociální vztahy nás činí jedinečnými. Poskytují nám také
potěšení.

Ve smutku, který je nyní zabudován do každého z nás, je tento potenciál pocitu velké
bezmoci. Můžeme se v některých okamžicích stát opět [jako] malými dětmi. Když
začneme cítit vinu, stud, úzkost nebo ohromný strach, můžeme se snadno stát
bezmocnými. A to je v podstatě to, co se děje. Myslím, že je v pořádku nazývat to
psychózou, ale já tomu raději říkám zdrcující bezmoc, která přemáhá národ.

No a když vás v dětství zneužívají, tak vám ta bezmocnost zůstane i v dospělosti. Tak
silná jsou ta raná léta a vy musíte tvrdě pracovat, abyste ji překonali. My musíme
indentifikovat, co nám bylo způsobeno. Pokud jste dospělí, opravdu vám pomůže
identifikovat, že ano, byli jste sexuálně zneužíváni nebo ano, opravdu vás šikanoval váš
starší bratr nebo starší sestra.

Když se ohlédnete zpět, vidíte, co se děje a co se stalo. A to vám pomůže. Jsme utlačováni
zlými lidmi. Nic není náhoda. Stejně tak můžeme být týranými dětmi. Musíme si říct: Už
ne. Už žádná bezmoc, žádné naříkání, žádné stěžování, žádné říkání Co se to s námi
děje? Je to zcela jasné, co se s námi děje. Vždyť je to jasné.

Není to šílené. Je to záměrné a cílevědomé a my se tomu musíme postavit. Musíme to
pochopit a nenechat se znovu zneužít a vydat na pospas. Musíme si navzájem poskytovat
útěchu, lásku a inspiraci. Musíme se podporovat z taktického hlediska.

Musíme se společně zapojit. S mou ženou Ginger jsme učinili děsivé rozhodnutí, že se
toho ujmeme a připojíme se k mnoha dalším lidem bojujícím za svobodu Ameriky. Bylo to
děsivé rozhodnutí, ale jakmile jsme to udělali, začali jsme se setkávat se spoustou lidí.

Nikdy by mě nenapadlo, že poznám Petera McCollougha, skvělého kardiologa, který
napsal úvod k mé knize, který riskoval svůj život a celou svou pověst, aby prohlásil, že
existuje dobrá léčba. Všichni jsme znovu založili Ameriku v kritickém okamžiku.

A místo toho, abychom se litovali, pomyslete si: „Bůh nás postavil na místo, kde můžeme
udělat jednu z největších změn, nebo můžeme mít vliv, který přesahuje vše, co jsme si
kdy představovali.“ Musíme vědět, že proti nám vedou válku. Vedou proti nám skrytou
válku. Takže buďte hrdí, buďte Američané, buďte vlastenci. Postavte se za svobodu.

Podívejte se na Deklaraci nezávislosti, Ústavu, zejména na Listinu práv. To je váš odkaz.
Vy jste ho zahazovali. Nedělali jste nic pro jeho ochranu, pravděpodobně od občanské
války. To je největší hrozba pro svobodu v Americe. A je mnohem větší než občanská
válka. Je to válka proti celé západní demokracii.“



Více informací

Jak je zřejmé z Bregginovy knihy Covid-19 and the Global Predators: We Are the Prey: Konečným
cílem je úplná totalitní kontrola všech národů, velmi podobná té, která již funguje v Číně, a
pokud se nesjednotíme proti realizaci tohoto plánu, nikdo z nás nebude mít šťastný konec.

Nebude to snadné, protože globalističtí predátoři infiltrovali vládu, nevládní organizace,
akademickou sféru, zábavní průmysl, podnikání a všechny ostatní významné aspekty amerického
života. Cesta vpřed si vyžádá převzetí kontroly nad každou z těchto oblastí, jednu po druhé.

Ve dnech následujících po tomto rozhovoru dal prezident Biden najevo svůj záměr přinutit
Američany k očkování tím, že nařídil společnostem se 100 a více zaměstnanci, aby vyžadovaly
očkování proti covidu-19, jinak jim bude hrozit pokuta. Je to tak protiústavní, jak jen to jde, ale on to
stejně dělá, protože konečným cílem je opět totalita a prostředkem lékařská tyranie.

Vidíme také, že Covid-19 nebyl ničím jiným než prostředkem k dosažení cíle, protože tatáž
globalistická elita nyní volá po sankcích proti zdravotním hrozbám globálního oteplování.

Více než 200 časopisů, včetně The Lancet, The New England Journal of Medicine a The BMJ,
současně zveřejnilo totožný úvodník vyzývající k „celospolečenským změnám“ ve jménu záchrany
životního prostředí. Zajímavé je, že jeden z autorů, Richard Smith, je předsedou komise The Lancet
Commission on the Value of Death. Jak poznamenává Breggin:

„Je to docela ohromující a signalizuje to, že lockdowny, vydávání pasů a další zneužívání
bude pokračovat a bude se stupňovat, protože lidé odhalí podvody, které se skrývají za
covidem-19. Takové velkolepé koordinované úsilí o to, aby se celosvětové lékařské a
zdravotnické časopisy uzamkly do progresivních a globalistických cílů pro lidstvo, je
ohromující a vyžaduje odhalení vysvětlené v naší knize.“

Kniha „Covid-19 and the Global Predators“ je vydávána vlastním nákladem a prozatím je k dispozici
pouze na webu wearetheprey.com. Kniha má 650 stran, je to velká kniha, která se zabývá
chronologií toho, jak jsme se sem dostali, od začátku do konce. Má také podrobný rejstřík, takže si
můžete vyhledat jména a organizace.
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